
Referat af bestyrelsesmøde den 21.11.18 

1. Sara har talt med Allan og han sender denne sag videre til projektleder Kristian. Vi vil høre fra 

Kristian.  

a. Runa mener vi skal starte med at tage en dialog fra ØB om der er tale om en fejl eller ej. Er 

der tale om en fejl så skal ØB erkende at beboerne ikke skal hæfte.  

b. Sara skal følge op på det den 15.12.2018 hvis ikke vi hører inden.  

2. Hegn ved nr. 1 bliver sat i gang. Hegn ved nr. 3 kan ikke sættes i gang da det skal vedtages til 

generalforsamling eller ekstraordinær generalforsamling. Allan forslår at vi laver et hegn hele vejen 

rundt så man ikke kan se når folk stiller storskrald. Sara skal bede Allan om at indhente to 

forskellige tilbud.  

3.    

4. Tilbud på solcellesystem. De har testet det inden de besluttede sig for at det skulle være det 

system. Det et digitalt system så vi kan tracke solcellerne og hvor meget de producerer. Så kan vi 

følge med på Evishine.  

Vi skal finde ud af hvor mange penge det koster hver måned og er det noget vi skal bruge penge 

på? Det er en service og ikke noget at gøre med systemet og om det virker.  

Hvis vi siger ja hvad har det af betydning for afdelingen økonomi? De her ting skal Andreas finde ud 

af.  

5. Næste møde bliver den 05.02.2019 hos Søren kl. 19.30 


